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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Katarina Filipović (SDP) je na 13. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 14. rujna 2022. godine postavila vijećničko pitanje: 
 
“Moje drugo pitanje odnosi se na obnovu ceste Rabac-Gornji Rabac i Ripenda. Mislim da je 
Rabac mjesto koje uvelike doprinosi proračunu Grada Labina. Trebao bi biti prioritet u obnovi. 
Meni je jako drago da se napravila cesta na Kapelici ali mi nije jasno zašto se išao raditi 
kilometar ceste na onom skretanju za Breg samo za dvije kuće ako se moglo napraviti 
kilometar ceste u Rapcu, u turističkom mjestu od Ulice Slobode do Gornjeg Rapca gdje su svi 
iznajmljivači čiji gosti pune proračun.” 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik Grada Labina: 
„ Što se tiče drugog pitanja, da razlučimo dvije stvari. Cesta Gornji Rabac-Ripenda, apsolutno 
se radi na tome ali moramo biti svjedoci dvije stvari koje su se dogodile a koje su uzročno-
posljedično povezane. Da bi napravili zaobilaznicu Ripende prema Gornjem Rapcu moramo 
otkupiti parcele. Zadnje dvije godine, iako se to provlačilo kroz proračun, nismo išli u kupnju iz 
razloga što se slabo punim proračun te iz drugog razloga koji je još negativniji je taj što je 
podivljalo tržište nekretnina i Grad ukoliko otkupljuje parcele na toj lokaciji Gornjeg Rapca, 
dobro znate koliko to vrijedi i koliko je vrijedilo prije tri, četiri godine. Tako da je ta cijena možda 
i tri puta veća. Moramo to napraviti ali moramo biti svjesni koliko se možemo pokriti sa plahtom. 
S druge strane ovo što ste rekli, ne radi se o cesti nego o kompletnoj infrastrukturi na području 
naselja Breg Ivanovci. Nije napravljena cesta nego je od svih onih komunalnih doprinosa koji 
su građani uplatili prema proračunu Grada Labina a koji su tamo izgradili obiteljske kuće, nisu 
samo dvije nego ih je puno više, i sklopljeni su ugovori između Grada Labina i svim tim žiteljima 
naselja Breg Ivanovci te je jednostavno Grad Labin bio dužan izgraditi novu infrastrukturu i ona 
je izgrađena i mi smo ispoštivali ugovorne obaveze. Tako da su to dvije različite stvari i 
jednostavno moramo shvatiti Zakon o proračunu, način na koji Grad funkcionira, obaveze 
Grada i prava građana. Stvarno ne bi povezao jedno s drugim a to ne znači da u proračunu 
neće biti otkup parcela za proširenje koridora prometnice iz Gornjeg Rapca prema Ripendi. 
Mislim da će to sve ići, da tako kažem, s ležernijim tempom budući da financijski troškovi 
otkupa parcela od privatnih ljudi su puno veći.“  
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